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Malgorzata Szymafiska

Radna Rady Miasta Wloclawek

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

ZAPWANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

Czy mozliwe jest wprowadzenie do budzetu miasta Wlociawek na 2019

rok inwestycji drogowej polegajqcej na remoncie drogi na ulicy Sielskiej po

przez uiozenie na tym odcinku warstwy Scieralnej wykonanej z masy

bitumicznej?

Droga ta zlokalizowana jest na dwoch dziatkach :dzialki nr 11 6/148ld

dziatki :046401-1.0320.116/145 (jest ona gruntem Gminy Miasto Wloclawek

oddanq w uzytkowanie wieczyste) oraz dzialki nr 3/223 ld dziatki :

046401-1 .A280.3/223 (jest ona gruntem Gminy Miasto Wlcclawek).

Szacunkowa diugoSc odcinka remontu tej drogi to 390 metrow.

Jezeli za6 inwestycja ta nie byta by zrealizowana w 2019 roku w cato6ci

czy istnialaby chociaiby mozliwosc uzupelnienia ubytk6w w pasie drogowym

jeszcze w 2019 roku lub podzielenie tej inwestycji na kilka etapaw z finalnym

jej koficem w 2020 roku?
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